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Van de voorzitter 
 

Lieve leden, 

Tot mijn grote spijt moet ik u mededelen dat dit 

mijn laatste ‘Van de voorzitter’ zal zijn. Wellicht 

heeft u het al vernomen, maar recentelijk is bij 

mij een ernstige ziekte geconstateerd. Genezing 

hiervan is niet meer mogelijk en mijn horizon zal 

beperkt zijn. 

Graag wil ik onze Algemene Ledenvergadering 

van 15 mei aanstaande, waarover u veel in deze 

uitgave van het ASGM Nieuws leest, nog voor-

zitten. Dit zal dan mijn laatste, voor u als lid 

zichtbare, bijdrage voor onze vereniging zijn. 

Ik zal, zolang mij dit lukt, nog wel deelnemen 

aan de bestuursvergaderingen en betrokken zijn 

bij de totstandkoming van ons ASGM Nieuws. 

 

Ik prijs mij enorm gelukkig te hebben samenge-

werkt met een ontzettend betrokken, enthousiast 

en constructief bestuur in de personen van Nel 

Hoekstra, Annelies Heijen en Rita Kemink. Deze 

dames moet u koesteren. 

 

En ja, mijn betrokkenheid bij de ASGM heeft 

weliswaar veel tijd en energie gekost, maar ik 

heb daar van jullie als leden zo ongelooflijk veel 

voor teruggekregen. Alle mooie momenten tij-

dens de SeniorenCafé’s, het Samen lunchen en 

het met elkaar beleven van de lezingen van  

Claire Verlinden en Wim Dooge. En natuurlijk 

niet te vergeten: het genieten tijdens de busdag-

tochten, die inmiddels enorm in de belangstelling 

staan. Een volle bus lijkt nu de standaard. 

 

De busvakanties in Nederland waren echt perio-

des met een gouden randje. Ik denk er met zo-

veel plezier en warmte aan terug. 

En ook de enkele bezoekjes aan de Handwerk-

club waren ontzettend leuk en leerzaam. 

Ik wens u persoonlijk voor de toekomst het aller-

beste en hoop dat u nog heel lang van onze  

Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren 

zult genieten. 

Alle liefs en hartelijke groeten,  

Nico de Vries 

 

Overleden 

 

Mw. A. (Bartje) Vos-Olijslager, Huizen 

Mw. W.A. Wolff-Zwiers, Bussum 

 

Nieuwe leden 

 

Mw. D. Dirkje) Vermij-Bonhof 

 

Agenda 

Za 3 mei Samen lunchen Bussum 

Ma 5 mei SeniorenCafé Bussum 

Di 6 mei SeniorenCafé Huizen 

Wo 7 mei Handwerkclub 

Do 8 mei Lezing Historische Kring  

  Bussum (Erfgooiers) 

Ma 12 mei SeniorenCafé Bussum 

Do 15 mei Algemene Ledenvergadering 

Ma 19 mei SeniorenCafé Bussum 

Wo 21 mei Handwerkclub 

Ma 26 mei SeniorenCafé Bussum 

Wo 28 mei Samen lunchen Huizen 

 

 

Stemmachtiging 

Ondergetekende:…………………………….. 

 

Adres:………………………………………….. Postcode en woonplaats:……………………………………… 

 

geeft hierbij volmacht aan: 

 

Naam:…………………………………………. 

 

Adres:…………………………………………., Postcode en woonplaats:……………………………………… 

 

om namens haar/hem een stem uit te brengen op de Algemene Ledenvergadering van de ASGM  

op 15 mei 2025. 

 

Handtekening:……………………………….Handtekening gemachtigde:……………………………………... 
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Algemene Ledenvergadering op  

15 mei 2025 

 

Op donderdag 15 mei houden wij weer een le-

denvergadering en wel van 10.30 uur tot 12.30 

uur. Inloop vanaf 10.00 uur. 

Locatie: Wooncomplex Het Ravelijn,  

Graaf Lodewijklaan 156, 1412 AX Naarden. 

 

Agenda 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Goedkeuring notulen ALV d.d. 11 november 

    2024 *) 

4. Jaarverslag ASGM 2024 **) 

5. Financieel jaarverslag 2024 ***) 

6. Verslag kascommissie 

7. Benoeming kascommissie 2025 

8. Vaststelling contributie 2026 

9. Stand van zaken FASv 

10. Aftreden van Nico de Vries als bestuurslid  

    per 1-1-2026. Nico is NIET herkiesbaar ****) 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

 

*) De concept-notulen van de ALV van  

 11 november 2024 treft u aan op de pagi-

na’s 12, 13 en 14. 

**) Het jaarverslag 2024 is opgenomen op 

pagina 10 en 11. 

***) Het financiële jaarverslag is vanaf  

 1 april op te vragen bij Annelies 

 Heijnen,  035-6950722 of 

  penningmeester 

 @seniorenvereniginggooisemeren.nl 

****) kandidaten voor deze vacature kunnen 

 contact opnemen met Nico de Vries 

  035-5265517 of  voorzitter 

 @seniorenvereniginggooisemeren.nl 

 

Indien u niet aanwezig kunt zijn, kunt u uw stem 

uitbrengen via een stemmachtiging.  

Deze stemmachtiging vindt u ook in ons volgend 

ASGM Nieuws. Een lid kan maximaal 2 andere 

leden vertegenwoordigen. 

Neemt u deze uitgave mee naar de vergade-

ring? 
 

Lezing Historische Kring Bussum  

op donderdag 8 mei 
De Erfgooiers 

Klaas Oosterom van de Historische Kring Bus-

sum geeft op donderdagmorgen 8 mei een le-

zing over deze oorspronkelijke bewoners van 

het Gooi. Hij doet dat onder meer aan de hand 

van teksten en beelden uit het standaardwerk 

'Erfgooiers, ten eeuwigen dage' van Anton Kos 

en Karin Abrahamse. 

Zo zal hij vertellen wat scharende en niet-

scharende erfgooiers waren. Misschien bent u 

een nazaat van een erfgooier. Waarom komen 

namen zoals Graaf Wichman en Godelinde zo 

veel voor in straatnamen of scholen? Ook wordt 

duidelijk wat Sint Vitus, de meenten en het 

Goois Natuurreservaat met de geschiedenis van 

het Gooi en de erfgooiers van doen hebben. 

 

Deze lezing zal worden gehouden in Wooncom-

plex Het Ravelijn aan de Graaf Lodewijklaan 

156, 1412 AX Naarden. De aanvang is 10.30 

uur. De toegang is gratis, evenals de koffie. 

 

Wij verzoeken u wel zich van tevoren aan te 

melden. Dit in verband met het verwachte aantal 

bezoekers. Aanmelden kan tot en met vrijdag  

3 mei bij Rita Kemink,  035-8889462.  
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 Samen lunchen Bussum 

 

Lieve leden, 

Deze maand vieren wij 80 jaar bevrijding. Op 5 

mei 1945 werd in hotel de Wereld in het centrum 

van Wageningen de opperbevelhebber van de 

Duitse strijdkrachten in Nederland, generaal 

Blaskowitz, ontboden. Daar werd, in het bijzijn 

van Prins Bernhard, als bevelhebber van de Bin-

nenlandse Strijdkrachten, de Duitse overgave 

besproken. Een dag later, op 6 mei, werd de de-

finitieve capitulatie getekend. De oorlog is dan 

officieel voorbij, maar op veel plaatsen hield het 

oorlogsgeweld nog aan. In het najaar van 1944 

werd Zuid-Nederland bevrijd door Amerikaanse, 

Canadese, Engelse en Poolse troepen. Het ge-

bied ten noorden van de grote rivieren was nog 

niet bevrijd. De gewaagde operatie Market Gar-

den, de slag om Arnhem, mislukte. Vooral West-

Nederland kreeg vervolgens te lijden van een 

‘hongerwinter’. Er was bijna geen eten meer en 

ruim 20.000 mensen stierven van de honger. In 

het voorjaar van 1945 deden de geallieerden een 

nieuwe poging de rivieren over te steken om het 

Duitse verzet te breken.  

Deze poging 

slaagde, waarna 

de Duitsers zich 

op 5 mei overga-

ven. 

Nederland was 

bevrijd; al duur-

den op sommige 

plaatsen de 

schermutselin-

gen voort. Zo 

viel op 7 mei op 

de Dam in Amsterdam nog een aantal slachtof-

fers, nadat Duitsers vanaf een balkon het vuur 

openden op de feestende menigte. Na een be-

zetting van vijf jaar kon de Nederlandse vlag 

weer uit! Overal werden de geallieerden feestelijk 

onthaald en reden feestvierders mee op tanks, 

vrachtwagens en jeeps.  

Menige liefde tussen bevrijder en bevrijde ont-

stond. Dat dit niet altijd 

goed verliep, was te zien 

in de in 1991 door de 

NCRV uitgezonden serie 

‘De zomer van ‘45’. Will 

van Kralingen speelde 

hierin één van de hoofdrol-

len. Maar het was uitbun-

dig feest in Nederland en 

de bevrijding zou de eer-

ste jaren hierna ieder jaar uitgebreid worden ge-

vierd. Maar waar de Nationale Dodenherdenking 

wel ieder jaar de nodige aandacht kreeg, bleek 

het de verschillende comités niet te lukken Be-

vrijdingsdag tot een nationale traditie uit te bou-

wen. Vanaf 1958 werd Bevrijdingsdag slechts om 

de vijf jaar gevierd. In 1990 werd 5 mei een nati-

onale feestdag, waarop jaarlijks de bevrijding van 

Nederland wordt herdacht en gevierd. Dat bete-

kent niet dat het ook een vrije dag is, want dit is 

slechts eens in de vijf jaar het geval. Als dat al-

thans in de CAO is vastgelegd. De meeste men-

sen hebben dit jaar op 5 mei wel een vrije dag.  

 

Als wij gaan lunchen is het weliswaar nog geen  

5 mei, maar wellicht is er toch al het een en an-

der te merken van de komende festiviteiten. Wij 

lunchen weer op zaterdag 3 mei. Zoals altijd in 

Lunchroom Beetje Bijzonder aan het Julianaplein 

90. De aanvang is 12.30 uur. 

 

U kunt zich voor deze lunch opgeven tot donder-

dag 1 mei.  

Dit kan bij: 

Lidemey Visser,  035-8889959 of 

Ditte van Doorn,  06-55918411 

 

Lidemey heeft een antwoordapparaat.  

Bij Ditte kunt u uiteraard inspreken op de voice-

mail. Spreek duidelijk uw naam en telefoonnum-

mer in. Bent u onverwacht verhinderd, laat dit 

dan a.u.b. weten.  

Bij voorkeur per pin betalen. 
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SeniorenCafé Bussum 

 

Lieve leden, 

Het is deze maand mei al 25 jaar geleden dat 

zich in Enschede de vuurwerkramp voordeed. 

Een opslagruimte met vuurwerk van S.E. Fire-

works (Smallenbroek Enschede Fireworks) vatte 

vlam en ontplofte uiteindelijk. Er vielen 23 doden, 

waaronder 4 brandweermannen. In totaal raakten 

ongeveer 950 mensen gewond en werden 200 

woningen verwoest. De ontploffing was de groot-

ste explosie in Nederland sinds de Tweede We-

reldoorlog. 

Het bedrijf importeerde Chinees vuurwerk, dat 

werd gebruikt bij popconcerten. De brand begon 

zaterdag 13 mei om ongeveer drie uur ’s-

middags op het werkterrein bij het pakhuis. Het 

vuur verspreidde zich naar een drietal containers 

die illegaal buiten het gebouw waren opgeslagen. 

Eén van de containers ontplofte, hetgeen een 

kettingreactie teweeg bracht. Dit resulteerde ten-

slotte in de grootste ontploffing: die van de cen-

trale bunker. Hierbij kwam 177.000 kilogram 

vuurwerk tot ontploffing. De daardoor ontstane 

branden verwoestten het grootste deel van de 

bedrijven en woningen in de wijk Roombeek. Een 

gebied van 42 hectare werd geheel verwoest.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De grootste ontploffing was op 60 kilometer af-

stand in Deventer te horen. De rookkolom was 

zichtbaar rond 70 kilometer van Enschede. Van- 

uit de wijde omgeving, ook uit Duitsland, trokken 

brandweerkorpsen en hulpdiensten naar Ensche-

de. Zelfs vanuit de Randstad werden ambulan-

ces naar het rampgebied gedirigeerd. Toen in de 

loop van de avond de omvang van de ramp dui-

delijk werd, werd de Nederlandse uitzending van 

het Eurovisiesongfestival afgebroken. Aan de 

stille tocht in Enschede, zes dagen later, namen 

honderdduizend mensen deel. Hieronder bevon-

den zich premier Kok en Kroonprins Willem-

Alexander. Koningin Beatrix bezocht het rampge-

bied al eerder. De materiële schade werd later 

becijferd op ongeveer € 450 miljoen.  

 

De twee directeuren van het bedrijf werden, in 

Hoger Beroep, veroordeeld tot één jaar gevange-

nisstraf wegens het overtreden van de milieure-

gels, handel in illegaal vuurwerk en brand en ont-

ploffing door schuld met de dood tot gevolg.  

Deze verschrikkelijke gebeurtenis is dus alweer 

25 jaar geleden. Ongetwijfeld zal er deze maand 

in de media bij worden stilgestaan.  

 

Stilstaan bij gebeurtenissen uit het verleden doen 

wij regelmatig bij ons SeniorenCafé, maar dat 

betekent niet dat wij het heden niet belangrijk 

vinden: integendeel. Als u dat ook eens wilt erva-

ren, nodigen wij u graag uit om eens bij ons aan 

te schuiven. Wij zijn iedere maandagmorgen om 

10.30 uur te vinden bij Lunchroom Beetje Bijzon-

der aan het Julianaplein 90. 

U bent van harte welkom. 

 

Hartelijke groeten van uw gastvrouw: 

Fenny Volmers,  06-53612729 

 

Website 

www.seniorenvereniginggooisemeren.nl 

Op de website vindt u eventueel aanvullende  

informatie die voor u interessant kan zijn. Door  

het aanklikken van de advertenties, komt u auto- 

matisch op de website van de adverteerders.  
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SeniorenCafé Huizen 

 

Lieve leden, 

Het wordt zomer en de bijen zijn weer druk aan 

het werk. De bijen zijn vooral bekend om de ho-

ning die de honingbij maakt. Volgens de weten-

schap behoort de bij tot de orde van de vlies-

vleugeligen. De meesten van deze vliesvleugeli-

gen zijn vleeseters maar de bij leeft van nectar 

en stuifmeel. Ook de larven leven hiervan. Er zijn 

ongeveer 20.000 bijensoorten beschreven; het 

echte aantal ligt waarschijnlijk hoger. In Neder-

land komen zo’n 350 soorten voor. Slechts enke-

le bijensoorten leven in volken; de meeste bijen 

brengen hun leven alleen door. Hommels beho-

ren ook tot de bijen. Zij kunnen beschouwd wor-

den als bijen met een langere beharing, waar-

door zij in een koelere omgeving kunnen leven. 

Bijen komen overal ter wereld voor, behalve op 

Antarctica. Zij zijn heel belangrijk voor de bestui-

ving van vele planten en bloesems en hebben 

daarom indirect een rol van 30% in de keten van 

het menselijk voedsel. 

In Australië en Nieuw-Zeeland wordt de rol bij de 

bestuiving overgenomen door andere dieren zo-

als vogels, vliegen en vleermuizen.  

Bijen leven  van nectar, het stuifmeel van bloe-

men en andere zoete afscheidingen, zoals ho-

ningdauw. De honing is de overwinteringsvoe-

ding voor de honingbijen. Omdat imkers deze 

vaak (deels) wegnemen, worden de bijen dan 

gevoerd met suikerwater.  

Honingbijen kunnen hun borststuk of middenseg-

ment warmte laten uitstralen door de vliegspie-

ren heel snel te laten trillen. Als een enkele bij dit 

doet is dit nauwelijks te merken, maar als een 

aantal bij elkaar kruipt en hiertoe over gaat kan 

de temperatuur aanzienlijk stijgen. Dit is ook hun 

verdediging tegen de hoornaar, een wesp die 

wel 4 cm. lang kan worden. .Als deze hun nest 

wil binnendringen, bespringen de bijen de hoor-

naar en beginnen hun vliegspieren te laten tril-

len. Dit genereert dan zoveel warmte dat de 

hoornaar door de hitte bezwijkt. De bijen die zich 

in het binnenste van zo’n ‘warmteval’ bevinden 

overleven dit ook niet, maar offeren zich op voor 

het voorbestaan van het volk.  

De onverklaarbare bijensterfte sinds het begin 

van deze eeuw wordt gezien als een serieuze 

bedreiging voor het milieu. Zoals wij al eerder 

schreven is één derde van de levensmiddelen 

die wij consumeren afhankelijk van de bestuiving 

door bijen. U moet dan denken aan appels, to-

maten, aardbeien, maar ook koffie. 

Men denkt dat deze bijensterfte een combinatie 

van een viertal factoren is. Eén ervan is de mijt, 

waardoor huidirritaties ontstaan en besmettelijke 

ziekten kunnen worden overgebracht. Ook pesti-

ciden of bestrijdingsmiddelen in de landbouw 

kunnen funest zijn. De bijen verzwakken, raken 

gedesoriënteerd en bij grotere hoeveelheden 

pesticiden overlijden de bijen. Eenzijdig voedsel-

aanbod is ook een factor. Zoals grote akkers met 

hetzelfde gewas. En tot slot: het weer: kou van-

wege een strenge winter kan leiden tot een sterf-

te van 40% van de kolonie. 

Het voortbestaan van de bij is dus van essentieel 

belang voor het voortbestaan van de mensheid. 

Zorg daarom voor een bloemrijke en gevarieerde 

tuin of balkon. Alle beetjes (bijtjes) helpen. Vol-

gende keer hebben wij het over de imker. 

 

Wat ook een beetje helpt om voor u het leven te 

veraangenamen, is een bezoek aan ons Senio-

renCafé. Altijd het gezellige gezoem van stem-

men die elkaar iets te vertellen hebben met daar-

bij een lekker bakje koffie of cappuccino. Vliegt u 

ook eens aan. Wij zijn op dinsdag 6 mei weer in 

de vertrouwde en sfeervolle Brassershoeve aan 

de Waterstraat. Natuurlijk vanaf 10.30 uur. 

 
Hartelijke groeten, 

Rita Kemink,  035-8889462 en 

Nico de Vries 
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Busdagtocht op 14 augustus 
Zeehondensafari in Zeeland  

Op donderdag 14 augustus gaan wij naar 

Zeeland. Het was, in overleg met de rederij, wel 

even zoeken naar een juiste datum. Wij zijn bij 

deze tocht namelijk afhankelijk van het getij. Het 

moet uiteraard wel laag water zijn als wij de 

zandbanken en de zeehonden willen zien. Op 

één van die zandbanken in de Oosterschelde is 

een grote groep zeehonden neergestreken waar 

wij met laag tij heel dichtbij kunnen komen. Tij-

dens onze speciale boottocht nemen wij uitge-

breid de tijd om in stilte van deze prachtige die-

ren te genieten. Een unieke kans! De boottocht 

begint en eindigt in Sint Annaland en duurt zo’n 

twee uur. Rekent u er ook maar op dat u deze 

dag natuurlijk ook zult genieten van de leuke va-

kantiesfeer in het zomerse Zeeland. Het passe-

ren van de Stormvloedkering en/of de Zeeland-

brug met een wijds uitzicht en veel activiteit op 

het water is een belevenis. U ziet meer van 

Zeeland dan alleen water, want wij maken ook 

nog een Zeeland tour. Op de heenweg drinken 

wij koffie met gebak in Restaurant de Ruif te Wa-

genberg. De lunch bestaat uit een koffietafel met 

kroket aan boord van onze boot. 

 

Het opstapschema is als volgt:  

08.45: Huizen, de Rustmaat, Monnickskamp 20 

09.00 uur: Naarden, de Veste, Wilhelminalaan 1  

09.15 uur: Bussum, Verlosserkerk  

 

Rond 18.00 uur zijn wij weer terug in het Gooi.  

 

De prijs van deze dagtocht is € 70,00 per per-

soon, maar niet leden betalen € 75,00.  

Deze prijs is gebaseerd op minimaal 35 deelne-

mers.  

 

Wilt u voor 15 juli betalen? Dit kan op onze bank-

rekening onder IBAN Nr. NL07 RABO 0314 0290 

87.  

Neem uw zorgverzekeringspas en een legitima-

tiebewijs mee.  

 

Voor deze bustocht kunt u zich tot en met 1 juli 

aanmelden bij:  

Rita Kemink,  035-8889462 

 

Handwerkclub 

 

De enthousiaste dames van de Handwerkclub 

komen weer bij elkaar op de woensdagen 7 en 

21 mei . Zoals altijd in het Wijkontmoetingscen-

trum de Palmpit aan de Koekoeklaan 3 te Bus-

sum. Wij handwerken en hebben het weer gezel-

lig van 14.00 uur tot 16.00 uur. Wilt u ook eens 

komen kijken? U bent van harte welkom. 

 

Rita Beun-Kroonenburg, 

 06-46547533, 

 rita@beun.net 

 

Een verbaasde Rita Beun wordt door de Hand-

werkdames een gebreide tulp aangeboden.  

Zij was namelijk bijna jarig. 
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Samen lunchen Huizen 

Lieve leden, 

Het is mei, de bloeimaand, maar ook verhuis-

maand. Ja, dat eerste begrijpt u natuurlijk wel, 

maar die verhuismaand herkent u hoogstwaar-

schijnlijk niet. Wij gaan het u uitleggen. De 

maand mei ontleent haar naam niet aan een Ro-

meinse, maar aan een Griekse godin: Maia, de 

godin van de vruchtbaarheid. De Romeinen ver-

eerden haar als de godin, die de natuur zou laten 

groeien en bloeien. De Romeinen adopteerden 

zowel de naam als de identiteit van deze Griekse 

godin. Hun meimaand werd naar haar vernoemd. 

Maia: Maius in het Latijn. 

In mei komt de natuur weer tot leven. De winter 

is verdreven. De werkzaamheden op het land 

zijn in de voorafgaande maanden maart en april 

weer hervat, met in mei als resultaat uitbundig 

bloeiende fruitbomen vol bloesem en tuinen vol 

bloemenpracht. De maand mei staat daarom ook 

wel bekend als de ‘bloeimaand’. 

Eeuwenlang stond de maand mei ook in het te-

ken van de liefde. Rond de eerste dag vonden er 

talrijke meifeesten plaats. Het was dé gelegen-

heid voor trouwlustige jongens en meisjes om 

toenadering tot elkaar te zoeken. Tot laat in de 

avond dansten zij rond de meiboom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Er werden bloemenkransen voor elkaar gevloch-

ten en in het holst van de nacht versierden de 

jongens het huis van hun uitverkoren meisje met 

meitakken.  

Kortom, de liefde vierde op allerlei fronten hoog-

tij.  

Maar nu over het feit dat wij mei ook de verhuis-

maand noemden. Mei was in vroeger tijden ook 

de maand waarin veel verhuizingen plaatsvon-

den. Dit had te maken met huurcontracten voor 

telkens één jaar, die gewoonlijk op 1 mei ingin-

gen. Ook ontvluchtte de gegoede burgerij in ste-

den als Amsterdam in mei de stinkende stad en 

vertrok naar haar buitenhuis met medeneming 

van een groot deel van haar huisraad. Al deze 

verhuizingen, over het land of over het water, 

brachten in de stad een grote chaos teweeg. 

 

Chaos bij ons Samen lunchen is het nooit. Alles 

loopt daar altijd gesmeerd. Dat hoort ook bij een 

goed restaurant zoals ‘Aan de kade’. 

Wij hopen dat wij buiten kunnen zitten aan de 

‘boulevard’ van Huizen. Ons Samen lunchen 

vindt plaats op woensdag 28 mei. U kunt zich 

voor deze lunch aanmelden tot zaterdag 24 mei 

aanmelden bij: 

Rita Kemink,  035-8889462 of 

Nico de Vries,  035-5265517 

 

TV-Hits van toen 

Dagboek van een herdershond 

 

Dagboek van een her-

dershond is uitgezon-

den in 16 delen gedu-

rende de periode 1978-

1980. 

Evenals in De Kleine 

Waarheid was Willy van 

Hemert de regisseur. 

De KRO had hem ge-

vraagd een serie te maken met een duidelijk 

rooms-katholieke signatuur. Het verhaal speelt 

zich af in de Limburgse mijnstreek rond 1914. 

Hoofdpersoon is de jonge en naïeve kapelaan 

Eric Odekerke, gespeeld door de Belgische ac-

teur Jo de Meyere. Door zijn sociale bewogen-

heid en verlegenheid steekt hij sterk af bij zijn 

baas, pastoor Bonhomme, een Bourgondische 

levensgenieter. Odekerke komt door zijn naïviteit 

regelmatig in botsing met de lokale bevolking, 

maar weet zich gesterkt door zijn Engelbewaar-

der. De stem van deze Engelbewaarder, die niet 

te zien was, was van de acteur Kees Brusse.  

Ko van Dijk jr. speelde nog mee in de eerste se-

rie, maar voor de tweede serie moest, door zijn 

overlijden, een vervanger worden gezocht. De 

serie zorgde voor de doorbraak van de jonge ac-

trice Renée Soutendijk. 

https://historiek.net/bourgeoisie-burgerij-betekenis/86507/
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Hoe verging het Vroom en Dreesmann? 

Natuurlijk hebben wij allemaal gewinkeld bij 

Vroom en Dreesmann. Het bestaat inmiddels niet 

meer, maar wellicht is het leuk om terug te blik-

ken. Het eens grootste warenhuisconcern van 

Nederland werd in 1887 opgericht door de zwa-

gers Willem Vroom en Anton Dreesmann. Beide 

waren succesvolle ondernemers en streng katho-

liek. Zij hadden manufacturenzaken in Amster-

dam. Beiden hanteerden een voor die tijd onge-

bruikelijke strategie: lage, maar vaste prijzen en 

contante betaling. In die tijd was het geven van 

korting en betaling op rekening gebruikelijk. Om-

dat Vroom de oudste was kwam zijn naam voor-

op. Dreesmann leverde het geld en zodoende 

kon in 1887 de eerste vestiging aan de Weesper-

straat te Amsterdam worden geopend. Met drie 

man personeel. In de jaren daarna werden vesti-

gingen aan de Vijzelgracht, Utrechtsestraat en 

Reguliersbreestraat geopend.  

Omdat de winst, die op de verkoop van manufac-

turen gemaakt werd, laag was moesten er meer 

winkels worden geopend. Vestigingen in Rotter-

dam en ’s-Gravenhage volgden. De winkels wer-

den geleid door katholieke familieleden. In 1912 

had het bedrijf 24 vestigingen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Er werden nu ook gordijnen, meubels, vloerkle-

den en bedden verkocht. Een kenmerk van het 

personeelsbeleid van V&D was het oprichten van 

meisjesinternaten. Het bedrijf kon op die manier 

het personeel ook buiten werktijd in de gaten 

houden, waarbij onder andere het kerkbezoek 

aan de orde was. V&D kreeg op die manier een 

goede naam onder de katholieke families en een 

toestroom van katholieke medewerkers. In 1919 

traden de oprichters af en hun zoons namen het 

roer over. Het aantal vestigingen breidde zich 

geleidelijk verder uit. Vooral door nieuwbouw met 

een moderne uitstraling, waarbij de etalages  

’s avonds verlicht waren. In 1948 kwam er lande-

lijk een vijfhoofdige directie en werd afgesproken, 

dat er altijd een nazaat van de oprichters een 

plek in de hoofddirectie zou krijgen. In de jaren 

vijftig kregen de meeste middelgrote steden een 

eigen Vroom en Dreesmann. De groei zette door 

in de jaren 60 en 70. In 1971 werd kleinzoon An-

ton Dreesmann directeur van de warenhuisketen. 

Er werd een zogenaamde ‘shop in de shop’ for-

mule ingevoerd, waarbij winkels als Hunkemöller, 

Prénatal en Perry Sport vestigingen in het V&D 

warenhuis kregen. Op het hoogtepunt had de 

keten ruim 70 vestigingen door heel het land.  

Men verkocht kleding, schoenen, platen, boeken, 

schoolbenodigdheden, witgoed en bruingoed van 

het huismerk Vendomatic en woon- en tuinspul-

len. De grote vestigingen daarnaast nog brood 

en banket. In 1982 werden alle activiteiten van 

het concern ondergebracht in Vendex Internatio-

nal. In 1998 fuseerde dit met de Koninklijke Bij-

enkorf Beheer. Ondanks het feit dat het slechter 

ging met het concern bleef men filialen openen.  

Na 2010 boekte het concern steeds meer verlies 

en diverse pogingen om het tij te doen keren 

mislukten. Op 31 december 2015 werd het faillis-

sement uitgesproken en verloren ruim 10.000 

mensen, die bij V&D en La Place werkten, hun 

baan., La Place werd overigens overgenomen 

door Jumbo.  

De opkomst en ondergang van een concern in 

een notendop. Ingehaald door de webwinkels als 

Bol.com en Amazon. Volgende keer maar een 

wat vrolijker relaas. 
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Jaarverslag 2024 Algemene Seniorenver-

eniging Gooise Meren 

 

Bestuur: 

Op 1 januari 2024 was het bestuur als volgt sa-

mengesteld: 

Voorzitter: Nico de Vries 

Penningmeester: Annelies Heijnen 

Secretaris: Rita Kemink 

Algemeen Bestuurslid: Nel Hoekstra 

  

Vaste werkzaamheden en acties van het bestuur 

en vrijwilligers van de vereniging: 

De vereniging telde per 31 december 2024 totaal 

243 leden. 

Het bestuur is in 2024 tien keer bij elkaar ge-

weest. 

De ledenadministratie werd bijgehouden door 

onze secretaris Rita Kemink. 

Namens de vereniging was Nico de Vries coördi-

nator van de AVG, de Algemene Verordening 

Gegevensbescherming. Het AVG-register wordt 

jaarlijks bijgewerkt.  

Het ASGM Nieuws, onder redactie van Nico de 

Vries verscheen tien keer. 

Bea van Rossum en Wil van Spaendonck fun-

geerden weer als uiterst scherpe correctoren die, 

met een opbouwende blik, de uitgaven vooraf 

gedetailleerd doornamen en bespraken met de 

redactie. 

De verspreiding van het Nieuws werd gecoördi-

neerd door Rieky de Graaf. 

Trouwe bezorg(st)ers verspreidden het ASGM 

Nieuws weer onder onze leden. 

Adverteerders werden benaderd door Nico de 

Vries. 

Maar ook leden probeerden adverteerders voor 

ons Nieuws te werven. 

Nico de Vries zorgde ervoor dat onze activiteiten 

terug te vinden waren in de lokale bladen en op 

Gooi Agenda. 

Lief- en leedbezoek aan de leden werd verzorgd 

door Diny Bakker, Rieky de Graaf,  

Bea van Rossum, Rita Kemink en Nico de Vries. 

Voor deskundige hulp bij de belastingaangifte 

kon ook dit jaar weer een beroep worden gedaan 

op Lucie Wilmer, Dick de Graaf en Jan van Koo-

ten. 

Andere seniorenverenigingen: 

De PCOB afdeling Naarden, Bussum en Hilver-

sumse Meent is eind 2023 opgeheven. Het bleek 

niet mogelijk een nieuw bestuur te formeren. Het-

zelfde was het geval met de plaatselijke KBO. 

Deze vereniging is eind 2024 opgeheven. 

Een aantal leden van deze verenigingen is inmid-

dels lid te geworden van de ASGM. 

Rabo ClubSupport: 

Wij namen 

voor de acht-

ste keer deel 

aan deze ac-

tie van de Ra-

bobank. Dit 

jaar ontvingen 

wij een che-

que ter waarde van € 1.262,25. Een mooi be-

drag, waarvoor wij de Rabobank, maar ook die-

genen die een stem op ons uitbrachten hartelijk 

bedanken. 

Lezing Historische Kring Bussum 

Op 20 juni hield Klaas Oosterom van de Histori-

sche Kring Bussum een lezing met de titel 

‘Dwalen door de Gooise Meren’. Een leuke en 

interactieve lezing, die door een flink aantal leden 

werd bijgewoond. Voor herhaling vatbaar, was de 

algemene conclusie. 

Kerstbijeenkomst: 

Op 11 december organiseerden wij een Kerst-

lunch in de Wilhelminakerk te Bussum. Voor het 

eerst was er geen andere seniorenvereniging bij 

betrokken. Het was een bijzonder geanimeerde 

bijeenkomst in een feestelijk ingerichte Wilhelmi-

nakerk. Het mannenkoor ‘de Speuit’ uit Laren 

trad voor ons op en er werd een kerstverhaal 

voorgelezen.  

Het geheel werd, samen met andere vrijwillig(st)-

ers, uitstekend verzorgd door het echtpaar Vos.  

 

    vervolg op pagina 11 
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Onderstaand een opsomming van de overige 

georganiseerde (standaard)activiteiten: 

Iedere maandagmor-

gen werd het Senioren-

Café Bussum gehou-

den bij Lunchroom 

Beetje Bijzonder aan 

het Julianaplein. Gast-

vrouwen hierbij waren-

Truus Vos en Fenny 

Volmers. 

De derde zaterdag van 

de maand stond in 

Bussum het Samen 

lunchen op het pro-

gramma. 

Inmiddels vindt de lunch op de eerste zaterdag 

van de maand plaats. 

Als vaste locatie is hiervoor Lunchroom Beetje 

Bijzonder aan het Julianaplein gekozen. Lidemey 

Visser en Ditte van Doorn fungeren hierbij als 

gastvrouwen. 

Het SeniorenCafé Huizen kwam eens per twee 

weken op dinsdag bij elkaar. Dit in de sfeervolle 

oude boerderij de Brassershoeve.  

Eens in de twee maanden is het Samen Lunchen 

in Huizen. Dit vond plaats in Restaurant Aan de 

Kade. Gastvrouw is Rita Kemink en gastheer Ni-

co de Vries. Dit geldt tevens voor het Senioren-

Café Huizen. 

De Handwerkclub komt eens in de veertien da-

gen bijeen in de Palmpit aan de Koekoekslaan in 

Bussum. Organisator van deze middagen is Rita 

Beun. 

Gewoontegetrouw breien Rita Beun en haar da-

mes veel voor goede doelen. Natuurlijk zijn ook 

andere vormen van handwerken mogelijk bij de 

Handwerkclub. 

Veel leden, maar ook niet leden, genoten weer 

van de Klassieke muziek-, Kunst- en Filosofie-

ochtenden. De kennis en ook het enthousiasme 

van zowel Claire Verlinden (Klassieke muziek) 

als Wim Dooge (Kunst en Filosofie) zorgden voor 

veel blije gezichten na hun lezingen. Gastheer bij 

deze lezingen was Chris Beun. Gezien de afne-

mende gezondheid van Chris heeft Anneke Witte 

zich inmiddels bereid verklaart deze taak over 

nemen.  

Tijdens de Klassieke muziekochtenden werd het 

beeld en geluid verzorgd door Paula Boersma. 

In 2024 werden een drietal bustochten georgani-

seerd. Er was een dusdanige belangstelling dat 

deze alle door konden gaan. In mei bezochten 

wij het Waddeneiland Texel. Voor de dagtocht 

naar Doesburg in augustus was de belang-

stelling dusdanig groot dat er een flinke wachtlijst 

werd aangelegd. De bus zat vol. Naar het Kijk- 

en Luistermuseum in Bennekom met aansluitend 

een diner werd een speciale rolstoelbus ge-

huurd. Dit om ook mensen die zich zonder rol-

stoel niet kunnen verplaatsen, een mogelijk uitje 

te bezorgen. De belangstelling voor deze dag-

tocht was ook groot. Na de nare coronaperiode 

lijkt het erop dat senioren er weer op uit trekken. 

Begin november 

vertrokken 40 

busgasten voor 

een vijfdaagse 

vakantie naar 

Ootmarsum. Er 

werd met volle 

teugen van de-

ze vakantie ge-

noten. De saam-

horigheid, de 

fantastische 

sfeer en het uit-

stekende hotel waren belangrijke ingrediënten. In 

het februarinummer van 2025 is in het ASGM 

Nieuws een verslag van deze vakantie opgeno-

men.  

De dagtochten en de busvakantie werden geor-

ganiseerd door Rita Kemink en Nico de Vries. 

Algemene Ledenvergadering  

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 14 

november stond de herbenoeming van bestuurs-

lid Rita Kemink op de agenda. Zij was volgens 

het bestuur aftredend per 1 januari 2025. Tijdens 

deze vergadering gaven enkele leden echter 

aan, dat Rita per 1 januari 2024 af had moeten 

treden. Zij zou volgens hen dus een jaar onte-

recht in het bestuur hebben gezeten. De herbe-

noeming van Rita is, als gevolg van de discussie 

hoe de statuten geïnterpreteerd zouden moeten 

worden, tijdens deze vergadering niet meer in 

stemming gebracht. Het meningsverschil is ver-

volgens voorgelegd aan notaris Goossens, die 

de zienswijze van het bestuur juist achtte. Rita is 

tijdens een bestuursvergadering in december 

2024 door het bestuur herbenoemd. Dit vooruit-

lopend op de mening van notaris Goossens. Zij 

is nu volgens rooster aftredend per 1 januari 

2028.  

 

Nico de Vries, januari 2025 
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Concept-notulen Algemene Ledenverga-
dering ASGM van 14 november 2024 

 

1. Opening 

De voorzitter (Nico de Vries) heet iedereen wel-

kom.  

 

2. Mededelingen 

Aanwezig: 

Annelies Heijnen, penningmeester  

Rita Kemink, secretaris/verslag 

Nel Hoekstra, algemeen bestuurslid 

Nico de Vries, voorzitter 

 

Er zijn 22 aanwezigen, er is 1 stemmachtiging 

afgegeven en 7 personen hebben zich afgemeld. 

 

Nico meldt dat er ook dit jaar weer een RABO 

ClubSupport-actie heeft plaatsgevonden en dat 

er voor onze vereniging een opbrengst was van  

€ 1.262,25. Ook heeft hij gekeken naar het aan-

tal leden dat een Rabobankrekening heeft. Dit 

zijn er 56 waarvan er 11 geen internet hebben, 

dus ook niet kunnen stemmen. Hij dankt ieder-

een voor de op ons uitgebrachte stem. Er deden 

in onze regio 208 verenigingen of clubs mee en 

wij zijn op de 60ste plaats geëindigd. Een voor 

onze seniorenvereniging mooi resultaat. 

Ook heeft hij gekeken naar de resultaten van de 

vorige jaren: 

2018 €    600,00  2022 €  1.860,00 

2019 € 1.070,00  2023 €     890,00 

2020 €    980,00  2024 €  1,260,00 

2021 €    970,00 

Hannie Walet merkt op dat zij een aantal jaren 

mist. (NB. in 2017 ontvingen wij € 1.070,00).  

 

3. Goedkeuring Notulen ALV d.d. 11 april 2024 

Chris Beun heeft moeite met één keer per jaar 

een ALV. De opzet van de ALV is, dat de leden 

de baas zijn en niet het bestuur. Hij vraagt zich 

ook af hoe de contributie vastgesteld kan worden 

als je geen begroting hebt opgesteld.  

Ook Hannie Walet vindt dat de contributie voor 

het volgende jaar niet in mei al kan worden vast-

gesteld. 

Nico antwoordt dat de inkomsten en uitgaven bij 

onze vereniging nauwelijks schommelingen ver-

tonen. Er is dus in mei een goede inschatting te 

maken voor de situatie aan het eind van het jaar. 

Op basis hiervan kan dan in de ALV van mei de 

contributie voor het volgende jaar worden vast-

gesteld.  

Vervolgens wordt door Chris Beun gevraagd hoe 

het gaat met de begroting. Volgens de statuten 

moet minimaal een maand voor sluiting van het 

boekjaar de begroting ter kennis van de bestuur-

ders worden gebracht. Gebruik is dat deze be-

groting in de Algemene Ledenvergadering be-

handeld wordt. Nico de Vries antwoordt dat dit 

niet persé in een ALV dient te gebeuren. Dit kan 

ook per bijlage in het ASGM nieuws of per mail. 

Leden kunnen dan desgewenst vragen stellen. 

Er staat niet in de statuten dat er twee Algemene 

Ledenvergaderingen per jaar gehouden dienen 

te worden. Dit vindt het bestuur, gezien de om-

vang en aard van de vereniging, maar ook ge-

zien het aantal bezoekers aan de Ledenvergade-

ringen, niet langer noodzakelijk. 

De notulen worden vervolgens goedgekeurd met 

dank aan Rita Kemink. 

 

4. Aftreden en mogelijke herverkiezing van Rita 

Kemink per 1-1-2025 als bestuurslid. 

Lucie Wilmer merkt op dat volgens de statuten 

bestuursleden voor maximaal 4 jaar gekozen 

kunnen worden. Als er een vacature in het be-

stuur opgevuld wordt, wordt dit gekoppeld aan de 

functie en niet aan de persoon. De persoon die 

de vertrekkende bestuursfunctionaris opvolgt, 

zou volgens de statuten af moeten treden op het-

zelfde moment als degene wiens functie hij over-

neemt.  

Hannie Walet was secretaris. Zij was als be-

stuurslid herverkozen per 1.1.2020. En zou vol-

gens het door het bestuur opgestelde rooster van 

aftreden per 1.1.2024 aftreden. 

Haar functie werd, omdat zij penningmeester 

werd, per 1.1.2022 overgenomen door Rita 

Kemink. Rita was per 30 september 2021 be-

noemd in het bestuur en werd algemeen be-

stuurslid. De visie van Lucie Wilmer is dat Rita 

Kemink, omdat zij als secretaris in de functie van 

Hannie Walet trad, dus af had moeten treden per 

1.1.2024 en niet een jaar later. Hannie Walet me-

moreert vervolgens dat zij hierover het bestuur in 

februari 2024 een mail heeft gestuurd. Dit is cor-

rect. Haar is destijds medegedeeld dat het be-

stuur de statuten anders interpreteert en in een 

mail deze interpretatie uitgelegd heeft. 

Lucie Wilmer stelt vervolgens dat, als het bestuur 

besluit de procedure van aftreden van de be-

stuurders te wijzigen, wat zij overigens prima 

vindt, ook de statuten dienen te worden aange-

past.  
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Dus als het bestuur de herbenoeming van Rita 

Kemink nu wil voorstellen en de ALV keurt dit 

goed, zouden volgens haar de statuten moeten 

worden aangepast. 

 

Nico antwoordt dat het bestuur de statuten op dit 

punt anders leest.  

 

(Het volgende is aan deze notulen toegevoegd 

om deze discussie te verhelderen). 

Er was geen vacature in het bestuur. De leden 

kiezen een bestuurslid en geen functionaris zoals 

een voorzitter, penningmeester of secretaris. In 

de statuten staat dat het bestuur zelf zorgt voor 

de verdeling van de taken binnen het bestuur. 

Daarom is er, naar de mening van Nico, sprake 

van een herverdeling van taken. Rita was im-

mers al lid van het bestuur toen zij de functie van 

Hannie Walet overnam. In verband met het ver-

trek van Hannie Walet en de benoemingen van 

Nel Hoekstra en Annelies Heijnen is er destijds 

een nieuw rooster van aftreden opgesteld. Hierin 

is o.a. opgenomen dat Rita Kemink per 1.1.2025 

af zou treden.  

Einde van de toevoeging 

 

Chris Beun zegt vervolgens dat het niet om de 

persoon gaat, dus om Rita Kemink, maar om de 

functie. 

Nico geeft aan de statuten nogmaals door te ne-

men en vervolgens naar Lucie Wilmer, Hannie 

Walet en Chris Beun te reageren. 

Resultaat van dit alles is, dat de herbenoeming 

van Rita Kemink als bestuurslid niet heeft plaats-

gevonden tijdens deze ledenvergadering. For-

meel gezien is zij dus vanaf 1 januari 2025 geen 

bestuurslid meer. Volgens de mening van Lucie 

Wilmer en Hannie Walet is dit al het geval sinds 

1 januari 2024. 

Annelies Heijnen vraagt zich af wat dit allemaal 

concreet oplevert. Wij moeten als vereniging en 

bestuur wel verder. 

Rita Heijens vraagt waar de statuten te vinden 

zijn. Nico geeft aan dat deze op de website staan 

en ook verkrijgbaar zijn bij de secretaris. 

  

NB: Na de Algemene Ledenvergadering heeft 

Nico, per mail, aan Lucie Wilmer, Hannie Walet 

en Chris Beun de interpretatie van de statuten 

door het bestuur uitgelegd. Om het issue defini-

tief uit de wereld te helpen, is de kwestie vervol-

gens voorgelegd aan notaris Goossens te Bus-

sum. Deze geeft aan de wijze waarop het be-

stuur de statuten interpreteert, te delen. 

  

5. Begroting 2025 

Lucie Wilmer vertelde Nico de Vries voorafgaan-

de aan deze vergadering dat de begroting vooraf 

aan de leden beschikbaar dient te worden ge-

steld. Dit klopt; voorheen werden de leden in 

staat gesteld deze voorafgaand aan de vergade-

ring op te vragen bij de penningmeester. Dit is nu 

helaas niet gebeurd. 

 

Er staan geen verrassingen op de begroting. 

De grootste kostenpost is het drukwerk voor het 

ASGM Nieuws. 

Adriaan Berenschot vraagt wat PM betekent. 

PM betekent pro memorie oftewel geen uitsluitsel 

over het resultaat, vrij vertaald: deze post kost 

naar verwachting geen geld, maar brengt ook 

niets op. 

 

Hannie Walet vraagt of de kostenpost ICT-

ondersteuning/Website nieuw is. 

Nico antwoordt dat dit de kosten zijn die wij ma-

ken voor onze website en de beveiliging van de 

apparatuur. 

Volgens Hannie Walet stond deze post er nooit 

op. 

Dat klopt; volgens Nico hebben wij deze een an-

dere naam gegeven. Wij hadden natuurlijk wel al 

kosten op dit gebied. Deze naamswijziging heeft 

plaatsgevonden om de duidelijkheid te vergroten. 

 

De begroting wordt vervolgens vastgesteld. 

 

6. Vaststelling contributie 2025 

Het bestuur stelt voor om de contributie voor 

2025 ongewijzigd te laten. 

Dus € 25,00 voor een lid, medebewoners op het-

zelfde adres betalen € 20,00. 

Dit voorstel wordt met applaus ontvangen. 

 

Rita Beun vraagt hoeveel leden wij momenteel 

hebben. Dit zijn er 243. 

 

7. Ontwikkelingen Federatie Algemene Senioren- 

\verenigingen (FASv) 

Nico geeft uitleg over de huidige stand van za-

ken. De Federatie heeft recentelijk het lidmaat-

schap bij De Koepel Gepensioneerden opge-

zegd. Waarschijnlijk omdat kleine verenigingen 

nu rechtstreeks lid kunnen worden van De Koe-

pel Gepensioneerden. Dit gaat ten koste van het 

aantal verenigingen en dus ook het aantal leden 

dat bij FASv is aangesloten. 
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Woensdag 20 november 2024 is er een ALV van 

FASv, waarbij Annelies Heijnen en Nico de Vries 

ons zullen vertegenwoordigen. 

Hier verwachten wij te horen waarom het lidmaat-

schap bij De Koepel is opgezegd. 

Ook zal de opzet en toekomst van FASv ter spra-

ke komen. 

Voor iedere provincie kunnen 2 leden van Senio-

renverenigingen zitting hebben in de  

Federatieraad; er zijn er nu nog maar 7 leden en 

dus 17 vacatures. 

Het bestuur van FASv bestaat nog maar uit één 

persoon en dat is de secretaris. Wel is er een 

bestuursondersteuner. 

De penningmeester/waarnemend voorzitter van 

FASv heeft in mei jl. zijn functies neergelegd. 

Lidemey Visser vraagt zich af wat voor nut het 

nog heeft om lid te blijven van FASv. Is er mis-

schien een mogelijkheid om terug te gaan naar 

de ANBO?  

Hannie Walet vraagt of wij ons bij De Koepel kun-

nen aansluiten. Dat kan. 

Nico de Vries legt uit dat De Koepel een landelij-

ke organisatie van verenigingen van gepensio-

neerden en ouderen is. Het aantal leden be-

draagt ca. 150.000. 

Het lidmaatschap bij de Koepel kost € 2,10 per 

lid. 

 

De belastinginvulservice en de ledenadministra-

tie, zijn naast de belangenvertegenwoordiging de 

belangrijkste redenen voor het lidmaatschap bij 

FASv. 

Onze belastinginvullers worden nu ook al gecerti-

ficeerd door de ANBO. 

Ook hebben wij al een alternatief voor de leden-

administratie achter de hand. 

Het stopzetten van het lidmaatschap bij FASv 

heeft dus geen grote consequenties. 

Hannie Walet vraagt wat er met het behoorlijke 

vermogen van FASv kan gaan gebeuren bij liqui-

datie van FASv. Gaat dit substantieel terug naar 

de verenigingen? 

De doelstelling van onze vereniging is onder 

meer belangenbehartiging van onze leden. Hoe 

worden deze twee zaken opgelost? 

Nico de Vries begint met het tweede deel van de 

vraag en wil eerst de ALV van 20 november bij 

FASv afwachten. Belangenbehartiging kan ook 

op lokaal niveau.  

Op de vraag wat er mogelijk gaat gebeuren met 

het vermogen van FASv, kan op dit moment nog 

geen antwoord worden gegeven.  

Er is geen duidelijk zicht op de financiële situatie 

van FASv. Sinds 2019 tot op heden heeft geen 

kascontrole plaatsgevonden. Dit om allerlei rede-

nen. Na het neerleggen van de functie van de 

penningmeester is de administratie opgehaald en 

bij een extern bureau neergelegd.  

Lidemey Visser vraagt of men ook aansprakelijk 

kan worden gesteld. 

Nico meldt dat sinds de invoering van de Wet 

bestuur en toezicht rechtspersonen (Wbtr), die op 

1 juli 2021 van kracht is geworden, individuele 

bestuursleden in privé aansprakelijk kunnen wor-

den gesteld en mogelijk strafbaar zijn. 

Nico de Vries heeft vooruitlopend op de ALV van 

20 november een aantal schriftelijke vragen aan 

het bestuur van FASv gesteld.  

Hannie Walet vraagt hoe de uitkomst van de ver-

gadering bij FASv naar de leden gecommuni-

ceerd gaat worden.  

Nico antwoordt dit op onze volgende ALV in mei 

te doen. Hannie Walet geeft aan dit te laat te vin-

den. 

 

8. Rondvraag 

Nico vestigt nog even de aandacht op onze kerst-

lunch van 11 december en de dagtocht van 3 de-

cember; er zijn nog slechts enkele plaatsen be-

schikbaar. 

Lucie Wilmer vraagt wat de achterliggende ge-

dachte is om ook niet-leden (bijvoorbeeld een 

vriendin) uit te nodigen voor onze kerstlunch. 

Nico de Vries antwoordt dat dit een stukje promo-

tie voor onze vereniging is. 

Hannie Walet merkt op dat zij de uitnodiging voor 

de Kerstlunch niet heeft ontvangen. Kennelijk is 

deze mail niet goed doorgekomen.  

Nico de Vries zal deze nogmaals aan alle leden 

verzenden. 

Lidemey Visser hoopt dat wij bij de volgende ALV 

aangesloten zijn bij een andere belangenvereni-

ging.  

 

9. Sluiting 

Frank Zindler merkt op dat wij ons gelukkig mo-

gen prijzen met ons bestuur, zeker gezien het feit 

dat andere verenigingen worden opgeheven om-

dat er geen bestuur meer te vinden is. 

Nico de Vries bedankt Anjo van Hassel en Rita 

Beun voor alle kopjes koffie en sluit vervolgens 

de vergadering onder dankzegging voor ieders 

inbreng en aanwezigheid. 

 

Na afloop van de vergadering genieten wij van de 

mooie film over Antarctica en de uitleg hierbij van 

Annelies Heijnen. 
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Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren 
Aanmeldingsformulier lidmaatschap Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren (ASGM) 

 

Hierbij word ik lid van de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren. 

 

M/V (doorhalen wat niet van toepassing is) 

Voorletters………………………………………….Voornaam………………………………………….. 

Naam…………………………………………………………………………………………… 

Adres/huisnummer........……………………………………………………………………… 

Postcode……………………………………………………………………………………….. 

Woonplaats…………………………………………………………………………………..... 

 

Mijn IBAN-nummer:……………………………………………………………………………. 

 

Geboortedatum………………………………………………………………………………... 

Telefoon en/of mobiel nr.……………………………………………………………………… 

E-mailadres…………………………………………………………………………………….. 

 

Ondergetekende geeft hierbij toestemming aan de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren 

om het contributiebedrag jaarlijks af te schrijven. 

 

Het lidmaatschap per kalenderjaar bedraagt € 25,00 en voor de 2e persoon woonachtig op hetzelfde 

adres bedraagt dit € 20,00. Wordt u na 1 juli lid dan betaalt u voor dat jaar € 12,50, de 2e persoon op het-

zelfde adres betaalt dan € 10,00. 

U machtigt de Algemene Seniorenvereniging Gooise Meren om 1x per jaar de contributie te incasseren 

van uw bankrekening. Dit zal plaatsvinden tegen het einde van de 1e maand van het kalenderjaar. 

Hoe bent u in contact gekomen met de ASGM?.......................................................................... 

 

Privacy Policy  

In het kader van de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) verleent u toestemming aan 

ASGM om bovenstaande gegevens in haar ledenadministratie te verwerken en daaruit voortvloeiend uw 

adresgegevens te gebruiken voor het bezorgen van ons blad ASGM Nieuws en/of andere ASGM-

publicaties. De volledige Privacy Policy vindt u op onze website; www.seniorenvereniginggooisemeren.nl  

 

Datum:……………………….. ….Handtekening…………………………………………   

 

U gelieve het aanmeldingsformulier ingevuld en ondertekend in te leveren bij of te zenden aan: 

Mw. R. Kemink, de Regentesse 110, 1273 JZ Huizen,  

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
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Colofon 
ASGM Nieuws verschijnt maandelijks, uitgezonderd januari 
en augustus. 
 

Bestuur 

Voorzitter: Nico de Vries 
 voorzitter@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

Penningmeester: Annelies Heijnen,  035-6950722 
 penningmeester@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

1e  Secretaris: Rita Kemink,  035-8889462  
 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

2e  Secretaris: vacant 
Algemeen bestuurslid: Nel Hoekstra,  035-6910276 

 alg.bestuurslid@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

AVG-coördinator 
Nico de Vries 

 avg@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Redactie ASGM Nieuws 
 redactie@seniorenvereniginggooisemeren.nl 

 

Distributiebegeleider 
Uitgifte ASGM Nieuws, Rieky de Graaf 

 035-6937839,  riekydegraaf@hotmail.com 
 

Ledenadministratie 
Rita Kemink 

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Correspondentieadres 
De Regentesse 110, 1273 JZ Huizen 

 secretariaat@seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Lid worden van de ASGM 
Het lidmaatschap bedraagt € 25,00 per jaar, voor een 
tweede persoon woonachtig op hetzelfde adres betaalt u  
€ 20,00. Als lid kunt u profiteren van collectiviteitskorting op 
uw zorgverzekering. Tevens kunt u, tegen een kleine ver-
goeding, deskundige hulp krijgen bij uw belastingaangifte. 
Op de website vindt u een aanmeldformulier. 
 

Opzeggen 
U kunt uw lidmaatschap uiterlijk 1 maand voor het einde 
van het kalenderjaar opzeggen. 
 

Website 
www.seniorenvereniginggooisemeren.nl 
 

Bankrekening 
NL07RABO0314029087, ten name van ASGM. 
 

Advertenties 
Het bestuur is niet verantwoordelijk voor de inhoud van de 
advertenties in het ASGM Nieuws. 
 

Regels voor bustochten 

Aanmelding 
Telefonisch van maandag t/m vrijdag bij: 
Rita Kemink ,  035-8889462 
 

Betaling 
Uw betaling moet op de vermelde datum staan bijgeschre-
ven op rekening NL07RABO0314029087, t.n.v. ASGM 
onder vermelding van datum van de busreis en naam 
(namen). 
Als de betaling niet op de bij de busreis vernoemde datum 
is ontvangen, kunt u niet mee. Als er minder dan vijfentwin-
tig aanmeldingen zijn, gaat de dagtocht niet door. U krijgt 
dan hiervan bericht en het geld wordt aan u teruggestort.  

Diëten 
Als u bepaalde producten niet mag eten, geeft u dat dan 
op bij het aanmelden. 
 


